



www.diabetixpro.com



STRONG 24H HOLD \*  
تثبيت قوي لمدة 24 ساعة \*

## clinically tested denture fixative cream كريم مثبت لطقم الأسنان مختبر سريريًا

### EN Oral care for diabetic patients

Olive Oil's health properties and benefits have been studied for decades. DiabetiXPro denture fixative cream is the first denture cream of its kind to use Olive Oil as a replacement for the commonly used petrochemicals.

Patients suffering from immune depressing conditions that can affect the oral cavities will surely feel the difference not only in terms of comfort but also in strength and duration of hold. They will also derive some of the health benefits of the unique Olive Oil based formulation, which contains high concentrations of Oleic and Linoleic acids, known for their antibacterial & fungistatic properties.

### Antibacterial Properties of the Olive Oil

The fixative cream contains up to 35% Olive Oil and due to this contains up to 17% Oleic Acid & 7% Linoleic Acid - known for their fungistatic & antibacterial properties.

### Safe according to clinical-dental & clinical-dermatological criteria

„ From a dermatological and dental point of view it can hence be concluded that the product was tolerated very well in a four-week application with 20 subjects tested according to clinical-dermatological, clinical-dental and subjective criteria. ”

Dermatest, GERMANY

Manufactured by / المصنعة من قبل

bonyf AG  
Heiligkreuz 16  
FL-9490 Vaduz  
Liechtenstein - Europe  
www.diabetixpro.com



### Ingredients :

Cellulose Gum, Olea Europea (Olive Fruit) Oil, Calcium/Sodium PVM/MA Copolymer, Hydrogenated Soybean Oil, Trihydroxystearin, Silica, Menthol, Lecithin, Citrus Limon Peel Oil, Menthyl Lactate.

المكونات :  
سيلولوزغوم ، زيت الزيتون المكرر ، الكالسيوم/الصوديوم PVM / MA كopolymer ، زيت الصويا ، تريهيدروكسيستيارين ، السيليكا ، المنول ، ليسيثين ، زيت قشر الليمون الحامض ، منتيل اللاكتات.

0% Zinc  
0% Petrochemicals  
0% Parabens

0% زنك  
0% بتروكيماويات  
0% بارابين

### AR عناية بصحة الفم لمرضى السكري

تمت دراسة الخصائص والفوائد الصحية لزيت الزيتون منذ عدة عقود. ديابتيكسبرو لتثبيت لطقم الأسنان هو أول كريم من نوعه يستعمل فيه زيت الزيتون كبديل للبتروكيماويات المستخدمة بشكل مكثف.

المرضى الذين يعانون من ظروف مناعية محبطة والتي يمكن أن تؤثر على تجاوب الفم يمكن بالتأكيد أن يشعروا بالفرق ليس فقط من حيث الراحة ولكن أيضا في قوة التثبيت. تستمد هذه الصيغة الفريدة من نوعها بعض الفوائد الصحية من المكون الأساسي زيت الزيتون والذي يحتوي على تركيزات عالية من حمض الأوليك وحمض اللينولييك والمعروف بخصائصهم المضادة للبكتيريا والفطريات.

### خصائص زيت الزيتون المضادة للجراثيم

كريم مثبت يحتوي على حوالي 35% من زيت الزيتون ونتيجة لذلك فهو يحتوي على حوالي 17% من حمض الأوليك و7% من حمض اللينولييك المضاد للبكتيريا والفطريات.

### منتج آمن وفقا لاختبارات سريرية في طب الأسنان والأمراض الجلدية

” من وجهة نظر طب الأمراض الجلدية وطب الأسنان، اثبتت دراسة تطبيق الكريم لمدة شهر على 20 حامل لطقم الأسنان أنّ هذا المنتج قابل للاحتفال ولم ينتج عن استعماله أي اضرار جانبية. ”

\*up to and over 24h for full upper dentures  
\*مدة تثبيت تصل إلى 24 ساعة أو أكثر بالنسبة لطقم الأسنان العلوية الكاملة



# Instructions for use دليل الاستعمال

# DiabetiX Pro®



1 Rinse and clean your dentures as usual.

قم بشطف وتنظيف قعر الأسنان كالمعتاد.



2 Remove the hygienic seal from the tube nozzle.

قم بإزالة الغطاء المعدي العازل والصحي من الأنبوب.



3 Humidify your appliance and apply the cream as shown.

بلّل الجهاز الخاص بك وقرم بتطبيق الكريم كما هو مبيّن في الصّورة أعلاه.



4 Before placing the appliance back in the mouth drink some water to humidify the gums.

قبل وضع الجهاز مرة أخرى في الفم اشرب القليل من الماء لترطيب اللثة.



5 Place your appliance in the mouth and maintain it in place by pressing down for a few seconds.

ضع الجهاز الخاص بك في الفم واضغط عليه برفق لبضع ثوان للحفاظ عليه في مكانه.



6 Wait 5 mins. before drinking or eating.

انتظر 5 دقائق قبل الشّرب أو تناول الطعام.



## Important Information for Optimal Use

Due to the relatively high concentration of olive oil in the formula (up to 35%) you may notice some drops of oil that separate from the cream. This is normal and should in no way affect the performance of the cream. Please follow the instructions below to avoid this problem:

It is recommended to knead the tube before use (between 10 and 30 seconds).



## معلومات مهمّة لاستخدام أمثل



بسبب احتوائه تقريباً على 35 بالمائة من زيت الزيتون، من الممكن أن تلاحظ ببقايا من زيت الزيتون مع الكريم عند الاستعمال. لا يوجد أي تأثير سلبي على الأداء التثبيتي وأي أضرار محتملة على الجهاز. للحد من هذه المخلفات، اتّبع التّصائح التّالية:

ينصح بالضغط على الأنبوب قبل الاستخدام (بين 10 و 30 ثانية)

## EN Precautions for use and storage

After use, you may notice some cream residue on your appliance. This can be easily removed with a cotton bud soaked in lukewarm olive oil.

You can adapt the quantity of cream without any risk. Lower dentures usually require more cream for optimal holding strength and duration.

## AR احتياطات الاستخدام والتّخزين

بعد الاستعمال، قد تلاحظ ببقايا الكريم على الجهاز الخاص بك. يمكن إزالته بسهولة وذلك باستخدام قطعة من القطن المغموسة في زيت الزيتون الفاتر.

يمكن استعمال المقدار الذي يلائمك من الكريم دون أضرار. يتطلّب الطّقم السفلي مزيداً من الكريم لضمان مدّة تثبيت طويلة.

**Storage:** Avoid exposing the tube to direct sunlight or other sources of heat.

**طريقة الحفظ:** لا تعرض الأنبوب لمصادر الحرارة أو مباشرة لاشعّة الشّمس.

**Caution:** Do not use product if tube nozzle is unsealed. Use the product according to instructions for use. Keep out of the reach of children. Do not use if there is a known sensitivity or allergy to one of the ingredients. If you are taking medication that may affect your gums or oral cavity, consult a dentist before using the product. In the event of gum irritation or soreness, discontinue use and consult your dentist if necessary. Pain and discomfort of the gums can also be caused by ill-fitting or broken dentures therefore it is important to consult your dentist on a regular basis. Store dry and at room temperature.

**تحذير:** لا تستخدم المنتج إذا وجدت فوهة الأنبوب مفتوحة. يجب إستعمال المنتج وفقاً للتعليمات. يحفظ بعيداً عن تناول الأطفال. لا تستخدم المنتج إذا كانت لديك حساسية من أحد المكوّنات. إستهلاك دواء آخر يمكن أن يؤثّر على اللثة أو تجويف الفم، في هذه الحالة يجب استشارة طبيب الأسنان قبل استخدام المنتج. في حالة تهيج اللثة أو الإحساس بوجع، يجب التوقّف عن استخدام المنتج واستشارة طبيب أسنانك إذا لزم الأمر. يمكن أيضاً أن يكون هذا الأمر وعدم الشّعور بالراحة ناتجاً عن إستعمال أطّقم أسنان مكسورة ولذلك يجب استشارة طبيب أسنانك بصفة منتظمة. يحفظ في مكان جاف في درجة حرارة الغرفة.